
 
                                        PROCES-VERBAL 
 
 Încheiat azi 17.04.2012 ora 12,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
aprilie,conform convocatorului,înregistrat la nr.2046/10.04.2012. 
 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul 
local,absenţi motivaţi fiind dl.Nicolescu şi dl.Dumitrescu ,delegat sătesc. 
 D-na secretar întreabă pe domnii consilieri dacă mai obiecţii sau adăugiri la 
procesul verbal al şedinţei anterioare.Nefiind ,este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Dl.preşedinte prezintă ordinea de zi ,pe care o supune spre aprobare şi care este 
aprobată cu 10 voturi pentru. 
              1.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local 
                                     Iniţiator: viceprimar 
                                 Raportează:Condoiu Cecilia -Ionela 
             2.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea execuţiei pe trim.I al anului 2012 
                               Iniţiator: viceprimar 
                               Raportează: Condoiu Cecilia-Ionela 
              3.Discuţii,întrebări ,interpelări. 
 

 Se prezintă materialele întocmite,după care se fac propuneri pentru înscrieri la 
cuvânt.Se înscrie dl.Alexe,lista rămânând deschisă. 
 Dl.Alexe:Sunt acord cele două proiecte de hotărâri aşa cum au fost 
prezentate,cu menţiunea ca plata arieratelor să se facă în funcţie de vechimea lor  . 
Cele mai vechi să fie achitate primele,în ordinea execuţiei şi proporţional. 
 Dl.Popa:Sunt de acord cu cele două proiecte de hotărâri,cu propunerea ca plata 
arieratelor să nu se facă proporţional ,ci în funcţie de vechime.Să fie achitate până la 
limita la care ajung banii. 
 La şedinţa trecută nu cred că m-am exprimat clar în privinţa datoriilor lui 
Valvis.De ce primăria nu a luat atitudine ?Un amărât de vecin a primit 3 somaţii. 
Dl.Valvis a concesionat pe 40 de ani toată suprafaţa de la Oteşti şi apoi a subarendat-o 
la trei haidamele,care încasează banii de la APIA şi indiferent de produţia rezultată, 
varsă anumite sume d-lui Valvis. 
 Dl.Săndulescu:Agenţii economici au un statut aparte,conduse de un 
administrator care în afară de gestiune,negociază şi restanţele la taxele şi impozitele 
locale.Omul s-a adresat cu o cerere,în speranţa de a se aproba eşalonarea restanţelor. 
 Dl.Popa:De tardivitate aţi auzit?Nu luaţi apărarea la excroci.Au trecut 3 ani de 
când nu a mai plătit. 
 Dl.Săndulescu:Ei s-au apărat şi au încercat această versiune. 
 Dl.Popa:De ce a tolerat primăria atât şi nu a făcut demersurile legale? 
 Dl.Săndulescu:Nu ştiţi câţi agenţi economici sunt la nivel de comună! 
 Dl.Popa:Şi de ce nu au fost executaţi? 
 Dl.Săndulescu:Am vorbit cu fetele de la contabilitate să facă toate demersurile 
şi să ducă până la bun sfârşit toate căile şi chiar să fie acţionaţi în instanţă toţi agenţii 



economici care înregistrează datorii mai mari de 10.000 de lei.Acum avem consilier 
juridic şi putem să-i acţionăm în instanţă. 
 Se supun la vot proiectele de hotărâri.Sunt aprobate cu 10 voturi pentru. 
 Se declară închise lucrările şedinţei.   

 
                  Preşedinte,                                        Secretar, 
              Aurel SĂNDULESCU              Gabriela ANDRONIE 


